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Ledamot Ronja Hamlin
Ledamot Josef Bredell

Suppleant Madde Geurtz

Revisor Lisa Velén
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Styrelsemöten
Styrelsen har haft 15 protokollförda styrelsemöten varav ett konstituerande och två
beslut/möten per capsulam.  Några av mötena genomfördes via länk pga Covid -19.

Medlemmar
Föreningen har 341 medlemmar varav 302 är aktiva spelare. Vi har ökat i
medlemsantal från föregående år.
Två ledarmöten har genomförts under säsongen.

Lag
Klubben har under verksamhetsåret haft lag i följande åldersgrupper:

● Seniorlag Herrar
● Seniorlag Damer
● Juniorlag Herrar
● Juniorlag Damer
● A-pojkar
● A-flickor
● Pojkar f -07
● Pojkar f -08/09
● Flickor f -09
● Flickor f 10/11
● Pojkar f 11/12
● Handbollsskola
● Handbollslek
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Viktiga händelser
Den pågående pandemin har påverkat föreningens verksamhet i mycket hög
utsträckning även under den här säsongen. Matcher har kunnat genomföras men med
begränsningar då vi inte kunde ha publik under del av säsongen.
Vi fick många direktiv och allmänna råd från Folkhälsomyndigheten,
Riksidrottsförbundet, Svenska handbollsförbundet och region Öst samt Huddinge
kommun ang. hur vi skulle förhålla oss kring minskad smittspridning av Covid -19. Det
innebar snabba förändringar och mycket information som skulle lämnas ut för att vi alla
i klubben skulle klara av vår verksamhet och samtidigt verka för en minskad
smittspridning på ett bra sätt.

Den årliga klubbgemensamma resan till Hallsberg och Järnvägen cup i slutet av maj
ställdes in. Likaså fick vi ställa in både Skogåsdagen den 6 juni och vårt planerade
firande av att klubben fyllde 40 år 2021.

Under året har en krishanteringsplan tagits fram som ska vara ett stöd vid allvarliga
händelser. Planen finns på hemsidan.

Rekrytering
Under vårterminen 2022 har Josef Bredell utsetts till handbollsskoleansvarig och han
har tillsammans med våra ungdomsledare startat upp nya handbollsskolor i både
Trångsundsskolan och Mörtviksskolan. Intresset har varit stort och handbollsskolan har
i olika sammanhang uppmärksammats.

Under v. 24 – 31 på sommaren genomfördes ett ”sommarcamp” för barn och unga i
samarbete med Huddinge kommun och föreningar för fotboll, innebandy och basket i
vår kommundel. Syftet var att barn och unga, kostnadsfritt, skulle få möjlighet att prova
på olika idrotter. Skogås HK hade ansvar för tre av dessa veckor men var närvarande
under samtliga veckor. Några av våra aktiva spelare deltog som ledare och visade
provade på-handboll för deltagarna på campen.

Utbildningar
Förbundet har ändrat i utbildningsprogrammet för tränare och numera är
utbildningstrappan i sex steg, TU 1 – TU 6.

För Skogås HK är det viktigt att vi har tränare, domare och funktionärer som är
utbildade.
Under verksamhetsåret 2021 – 2022 har våra tränare, domare och funktionärer deltagit
i följande utbildningar:

TU 1, 10 tränare
TU 4, 2 tränare
Funktionärsutbildning 4 funktionärer
Domarutbildning 6 domare

Dessutom har klubben haft 2 deltagare på målvaktsutbildning.
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Sportsliga framgångar

Vårt damlag spelade under säsongen i Dam 3 Östsvenska, södra. Efter många
matcher kunde vårt damlag till slut konstatera att de nästa säsong kommer att spela i
div. 2.
Herrarna spelade Mellansvenska 2 Östra. Även herrarna fick uppleva dramatik och
kunde efter kvalmatcher konstatera att de även nästa säsong spelar kvar i div 2.

Våra killjuniorer (P18) som spelade USM tog sig välförtjänt direkt till steg 3 men där tog
det tyvärr slut för våra killar.
Pojkar 14 gick som tåget fram till steg 4 i USM men där mötte man hårt motstånd och
lyckades inte att ta sig vidare till steg 5.
Damjuniorerna (F18) genomförde steg 1 och 2 på ett bra sätt men andraplatsen i steg
2 räckte dessvärre inte till avancemang.
Även vårt AF-lag (F16) spelade bra och gick till steg 4. Trots bra kämparanda och vilja
räckte det inte till vidare avancemang.
I regionstolvan som är tävling för flickor och pojkar 12 år (f. -09 och senare) deltog
både vårt flicklag och pojklag.
I övrigt har våra lag spelat i region Östs olika serier under verksamhetsåret

Uppstartsläger

Den 21 – 22 augusti kunde vi äntligen genomföra ett gemensamt uppstartsläger för alla
i klubben. Uppslutningen var fantastisk. Föräldrar från de yngre lagen ställde
förtjänstfullt upp och hjälpte till med hämtning och utdelning av mat m.m. Lägret
genomfördes på hemmaplan i Östra gymnasiet och deltagarna fick möjlighet till både
träning, skojiga tävlingar, match och framför allt en bra gemenskap med alla i klubben.

Ekonomi

Pandemin Covid -19 har även detta år till viss del påverkat ekonomin för klubben. Vi
har haft minskade intäkter för bl.a. stängd cafeteria, minskad lottförsäljning, inställda
hemma-arrangemang m.m. Föreningen har i år satsat på tränarutbildning, seniorlagen
sponsrades att delta i uppstartscup, rabatt har givits på medlemsavgifter och sponsring
har även skett för deltagande i Järnvägen cup. Senior- och juniorlagenlagen har fått
nya matchkläder.
Resultatet följer budget och är ett minusresultat.
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Slutord
Styrelsen vill tacka alla i klubben för de insatser som har gjorts under året. Det har varit
tufft för många men alla har kämpat på och visat att det finns många positiva krafter i
klubben.
Nu går vi in i säsongen 2022 -2023 med nya krafter, både på och vid sidan av
handbollsplanen.
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Karin Svenning Anna Nilsson

Josefin Idegran Ronja Hamlin

Josef Bredell


